

Title (en)

TABACCO SHEET, ROD-SHAPED SMOKING ARTICLE AND METHOD FOR PRODUCING A TABACCO SHEET

Title (de)

TABAKFOLIE, STABFÖRMIGER RAUCHARTIKEL UND VERFAHREN ZUM HERSTELLEN EINER TABAKFOLIE

Title (fr)

FEUILLE DE TABAC, ARTICLE À FUMER EN FORME DE TIGE ET PROCÉDÉ DE FABRICATION D'UNE FEUILLE DE TABAC

Publication

**EP 3453266 A1 20190313 (DE)**

Application

**EP 18190192 A 20180822**

Priority

DE 102017120268 A 20170904

Abstract (en)

[origin: CN109419030A] The invention relates to a tobacco foil (2), a rod-shaped smoking article (8) and a method for producing a tobacco foil (2). The tobacco sheet (2) of reconstituted tobacco comprises between 50% and 70% ground tobacco stems and between 10% and 20% tobacco dust. The tobacco sheet (2) comprises between 20% and 30% cellulose fibers and is produced in a paper process.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Tabakfolie (2), einen stabförmigen Rauchartikel (8) sowie ein Verfahren zum Herstellen einer Tabakfolie (2). Die Tabakfolie (2) aus rekonstituiertem Tabak umfasst zwischen 50% und 70% gemahlene Tabakrippen und zwischen 10% und 20% Tabakstaub. Die Tabakfolie (2) umfasst zwischen 20% und 30% Zellulosefasern und ist in einem Papierverfahren hergestellt.

IPC 8 full level

**A24B 3/14** (2006.01); **A24D 1/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)

**A24B 3/14** (2013.01 - CN EP US); **A24D 1/02** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

[A] DE 1692944 A1 19720615 - REEMTSMA H F & PH

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 3453266 A1 20190313**; CN 109419030 A 20190305; DE 102017120268 A1 20190307; JP 2019041766 A 20190322

DOCDB simple family (application)

**EP 18190192 A 20180822**; CN 201811025155 A 20180904; DE 102017120268 A 20170904; JP 2018162696 A 20180831